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Spørgsmål nr. S 576 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Sundhedsministeren 

Dato: 26. februar 2019 

Stillet af: Kirsten Normann Andersen (SF)  

Hvad har ministeren tænkt sig at gøre for at gøre det nemmere for de 

praktiserende læger at udvide deres lokaler, så de har plads til 

uddannelseslæger, og vil regeringen gøre det muligt for de praktiserende 

læger at søge om tilskud til lokaleudvidelse, f.eks. ved at de får adgang til at 

søge om midler fra regeringens pulje til sundhedshuse på lige fod med 

kommuner?  

(Spm. nr. S 576). 

Begrundelse 

Spørgeren er enig i målsætningen om at uddanne flere praktiserende læger 

hurtigst muligt. Men uddannelse som speciallæge tager tid og kræver typisk 

adskillige lange ophold i praktik hos praktiserende læger - de såkaldte 

tutorlæger. Samtidig skal lægen i praktik have adgang til eget klinikrum for 

at kunne praktisere, og dette er ofte svært, ikke mindst i de mange 

enmandspraksisser, man eksempelvis ser i Hovedstaden. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på 

Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk, sfolhk@ft.dk og til Lovsekretariatet på 

lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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